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Gunilshøjvej 
 
 
 
 
 
Beslutningsreferat fra det årlige afdelingsmøde i afd. 28 Gunilshøjvej onsdag den 
12. marts 2014 kl. 17.30 
______________________________________________________________________ 
 
 
Til stede var:13 beboere 
Fra Silkeborg Boligselskab: bestyrelsesmedlem Poul Anker Sørensen, inspektør Gert 
Bramsen, vicevært Heinz Mortensen og økonomichef Charlotte Veng. 
 
Benny Sørensen bød velkommen og overlod ordet til Poul Anker Sørensen. 
 
 
Pkt. 1  Valg af dirigent. 
Poul Anker Sørensen blev valgt. 
 
 
Pkt. 2  Valg af stemmeudvalg og referent. 
Stemmeudvalg: Verner Jensen og Charlotte Veng 
Referent: Charlotte Veng 
 
 
Pkt. 3  Fremlæggelse af beboerrepræsentanternes beretning for perioden siden 
sidste møde. 
Benny Sørensen aflagde beretning. Er vedlagt. 
Beretningen blev godkendt. 
 
 
Pkt. 4  Godkendelse af afdelingens driftsbudget for perioden 01.07.2014 til 
31.12.2015.  
Charlotte Veng gennemgik og kommenterede afdelingens budgetforslag. 
Budgettet blev godkendt. 
 
 
Pkt. 5  Nyt fra hovedbestyrelsen. 
Poul Anker Sørensen orienterede. Er vedlagt. 
 
 
Pkt. 6  Der er ikke indkommet forslag. 
 
 



 
Pkt. 7  Valg af beboerrepræsentanter for 2 år. 
   
Anne-Mette Lange, Gunilshøjvej 52 
Birgit bang Mogensen, Gunilshøjvej 14 
Benny Sørensen, Gunilshøjvej 20 ………………. genvalgt 
 
1 . suppleant : Hanne Hermann, Gunilshøjvej 32 
2 . suppleant : Mette Korup, Gunilshøjvej 26 
 
 
Pkt. 8  Eventuelt. 
 
Emhætter duer ikke. Der er planlagt udskiftning i 2015. 
 
Hvornår skiftes de sidste 4 gamle gasfyr ? De udskiftes når det vurderes af vvs 
montøren, at reparation ikke længere er rentabel. Ifølge Heinz Mortensen er der 
planlagt udskiftning af 2 gasfyr indenfor den nærmeste tid. 
 
Hegn imellem boliger på havesiden er rådne. Der var nogle der ønskede hæk i stedet 
for hegn. 
Beboerrepræsentanterne arbejder videre med sagen. 
 
 
 
 

 
Poul Anker Sørensen afrundede mødet og takkede for god ro og orden. 
 
 
 
 
 
________________________________              ______________________________ 
dirigent: Poul Anker Sørensen                               referent: Charlotte Veng 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 


